
Rada Miejska Złotoryi 
Komisja Oświaty Kultury i Sportu 
 
 

Protokół 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 

25 czerwca  2024 r. 
 
 
W posiedzeniu wzięło udział 10 radnych (Adam Bartnicki, Stanisław Dechnik, Beata Manowiec, 
Przemysław Markiewicz, Stanisław Pazera, Mariusz Stalski, Alicja Szapował, Waldemar 
Wilczyński, Lilia Wolańska, Agnieszka Zawiślak.)  
(1 nieobecny – Iwona Miras) 
 
 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji ( sprawdzenie obecności). 

2. Przyjęcie porządku obrad komisji. 

3. Analiza wyników sportowych i najważniejszych osiągnięć przez kluby sportowe. 

4. Omówienie wykonania budżetu za 2023 r. w zakresie prac Komisji. 

5. Głosowanie nad przyjęciem Raportu o stanie Gminy Miejskiej Złotoryja za 2023 r. w zakresie 

prac Komisji (Raport był omawiany 17.06.2024 r.). 

6. Omówienie projektu uchwały: 

a) w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w 

publicznych przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w publicznej szkole 

podstawowej, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miejska Złotoryja 

7. Omówienie i przyjęcie planu pracy Komisji na II półrocze br. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamkniecie posiedzenia komisji. 

 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia komisji. ( 10 obecnych i 1 nieobecny). 
 
Ad.2. Przyjęcie porządku obrad komisji. ( 10 za i  1 nieobecny). 
 
Ad.3. Analizę wyników sportowych i najważniejszych osiągnięć złotoryjskich klubów 
rozpoczęła Pani Anna Ardelli – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych, następnie na 
zaproszenie Pani Naczelnik przybyło dwóch gości tj.: Pan Józef Zatwardnicki- prezes Klubu 
Strzeleckiego „AGAT”, który szczegółowo omówił tegoroczne sukcesy złotoryjskich 
zawodników. Złotoryjskie Towarzystwo Akrobatyczne „AURUM” reprezentował prezes Pan 
Tomasz Antonowicz, który również omówił największe sukcesy złotoryjskich akrobatów. 



Ad. 4. Pani skarbnik Agnieszka Pogońska omówiła wykonanie budżetu w zakresie pac Komisji. 
 
Ad.5.  Nastąpiło głosowanie nad przyjęciem raportu. Wynik głosowania: za10, 1 nieobecny. 

Ad.6. Następnie Pani Urszula Młynarczyk inspektor ds. Oświaty omówiła projekt uchwały 
dotyczący wysokość opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego: 
Radni przegłosowali uchwałę (za 10, 1 nieobecny) 

Ad. 7   Omówiono i przyjęto plan pracy Komisji na II półrocze 2024 r. (za 10 radnych, 1 nieobecny). 

Ad. 8  W sprawach różnych odbyła się dyskusja na temat kondycji fizycznej dzieci i młodzieży. 
Pani przewodnicząca udzieliła głosu Panu Leszkowi Antonowiczowi, który wyraził swoje 
zdanie na ten temat. Dokonał analizy sprawności fizycznej oraz zaproponował pomysły, 
które mogłyby pozytywnie wpłynąć na poprawę sytuacji złotoryjskich dzieci. 

Ad. 9.   Przewodnicząca zakończyła posiedzenie komisji. 

                                                    

 

                                                                Przewodnicząca Komisji 

                                                                   Oświaty, Kultury i Sportu  

                                                                   Alicja Szapował 


